
  
Protokół Nr 5/15 

z posiedzenia Komisji Rewizyjne 
odbytego w dniu 22 kwietnia 2015 roku 

w sali konferencyjnej siedziby Urzędu Gminy Stargard Szczeciński 
 

Rozpoczęcie  posiedzenia o godz. 800 

Zakończenie posiedzenia o godz. 1000 
 
Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda otworzyła i prowadziła posiedzenie, witając 
wszystkich obecnych. 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu oraz Zastępca Wójta Jerzy Makowski, Mirosława Antczak 
kierownik Referatu Planowania Przestrzennego Urzędu Gminy Stargard Szczeciński i Pan 
Edward Kosmal Przewodniczący Rady Gminy.  
N podstawie listy obecności przewodnicząca Komisji stwierdziła, że jest niezbędne quorum 
do prowadzenia prawomocnych obrad. Na stan 3 członków Komisji Rewizyjnej obecnych 
było 3 członków komisji. 
O terminie posiedzenia członkowie Komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 
materiały w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty.  
 

1. Zatwierdzenie porządku obrad 
Następnie przewodnicząca komisji odczytała zaproponowany porządek posiedzenia i zwróciła 
się z pytaniem, czy są uwagi do porządku. 
Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda wobec braku uwag do porządku posiedzenia 
Komisji, poddała pod głosowanie zaproponowany porządek posiedzenia. 
Komisja Rewizyjna jednogłośnie (3 głosami „za”) przyjęła zaproponowany porządek 
posiedzenia komisji w brzmieniu jak niżej; 

1. Zatwierdzenie porządku obrad 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.  Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 24 kwietnia 

2015 roku 
4. Analiza wydatków na płace, nagrody, szkolenia i delegacje służbowe Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Klępinie za 2014 rok.  
Opinia Komisji na sesję 

5. Analiza i ocena przeprowadzonych przetargów. 
      Opinia komisji na sesję. 
6. Rozpatrzenie skargi – zbadanie zasadności zarzutów i wypracowanie stanowiska 
7. Sprawy różne  
8. Zamknięcie posiedzenia Komisji.  
 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 
Przewodnicząca komisji zaproponowała przyjęcie protokołu Nr 4/15 z dnia 25 marca 2015 
roku bez jego odczytywania. 
 
Komisja Rewizyjna jednogłośnie (3 głosami „za”) przyjęła protokół Nr 4/15 z dnia 25 marca 
2015 roku bez jego odczytywania.  
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3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 24 kwietnia 2015 
roku . 

 
Przewodnicząca komisji odczytała projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliższej 
sesji, komisja je przeanalizowała, wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień udzielonych przez  
Zastępcę Wójta oraz Kierownika Referatu Planowania Przestrzennego, a następnie 
zaopiniowała jak niżej: 
- projekt uchwały Nr VII/34/2015 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński.  
Z uzasadnieniem do projektu uchwała radnych zapoznała Kierownik Referatu Planowania 
Przestrzennego Pani Mirosława Antczak., informując że zmiana studium dotyczy farm 
wiatrowych. Jest to teren jednej osoby  od drogi nr 10 po prawej i po lewej stronie – Golinki 
w kierunku Suchania. Radna Agnieszka Lenda zapytała, jakie są odległości, a radna Wiesława 
Kuśnierz, czy znane jest nazwisko osoby na gruntach której staną wiatraki. Przewodniczący 
Rady odpowiedział, że jest to teren Pana Grzybowskiego, a odległości poniżej 2 km.  
Radna Wiesława Kuśnierz wyraziła sprzeciw podejmowaniu tej uchwały, powinna być 
pisemna zgoda większości mieszkańców, a to nie jest zebranie wiejskie. Radna kontynuując 
wypowiedz porównała tę sytuację jaka miała miejsce w miejscowości Grabowo, co to znaczy 
że Firma sama opracuje dokumenty, na jakiej zasadzie Gmina te dokumenty przejmie, a 
Firma powinna bezwzględnie zebrać zgodę mieszkańców. Radna Wiesława Kuśnierz w 
dalszej części wypowiedzi skupiła się na dwóch rzeczach; nie jasnym finansowaniu i 
niezgodności z wcześniej podjętą uchwałą. Przewodniczący Rady Edward Kosmal zapytał, 
czy sama zmiana studium będzie miała skutki prawne.  
Radna Wiesława Kuśnierz powiedziała , że powinna być zgodność z poprzednią uchwałą, nie 
można inwestora narażać na koszty.  
Radna Agnieszka Lenda stwierdziła, że są rozbieżności interpretacyjne, czy mamy wiedzę ile 
jest siedlisk,  które będą poniżej odległości.  
Zastępca Wójta podsumowując zaistniałą dyskusję, stwierdził, że finansowanie i zgoda 
mieszkańców jest bardzo ważna.  
Przewodniczący Rady poinformował, że w Gminie Suchań nie ma tych odległości, jeżeli 
Gmina nie wyrazi zgody na postawienie wiatraków, to z pewnością staną one na terenie 
Suchania, a Gminie Stargard uciekną dochody.   
Radna Wiesława Kuśnierz, po przeanalizowaniu dokumentów i podsumowując dyskusję 
stwierdziła, że wydaje się, że inwestor już wie gdzie staną wiatraki. Inwestor musi mieć zgodę 
mieszkańców (bezwzględną większość), należy również przeanalizować z kim jeszcze będą 
sąsiadowały wiatraki. Kontynuując swoją wypowiedz radna Wiesława Kuśnierz, po 
przeanalizowaniu budżetu gminy stwierdziła, że w roku bieżącym nie ma środków w 
budżecie Gminy na zmianę studium. Radna Anna Góra zapytała ilu mieszkańców Barzkowic 
uczestniczyło w zebraniu wiejskim. 
Odpowiedzi udzielił Radna Wiesława Kuśnierz, informując, że z dokumentów wynika, iż na 
zebraniu było dużo mieszkańców, jedna osoba była przeciw, bo najprawdopodobniej ludzie 
myśleli że wiatraki staną w Suchaniu, a oni na to wyrażają zgodę.  
Radna Agnieszka Lenda, stwierdziła, że jeżeli wiatraki staną na terenie Gminy Suchań, to 
oddziaływanie będzie i tak na miejscowości Gminy Stargard. 
Odpowiadając radna Wiesława Kuśnierz poinformowała, że istnieje obowiązek ustawowy o 
wystąpienie do gminy sąsiedniej o wyrażenie zgody.  
Kierownik Referatu M. Antczak być może, te przepisy obowiązywały wstecz, gdyby nie było 
wszystkich uzgodnień, wojewoda uchyliłby taką uchwałę.  
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Radna Wiesława Kuśnierz stwierdziła, że może występują o warunki zabudowy i wówczas 
nie pytają nikogo. 
Radna Agnieszka Lenda poinformowała, że należy wszytko doprecyzować czego oczekujemy 
od inwestora, przed podjęciem uchwały. 
Radna Wiesława Kuśnierz podsumowując toczącą się dyskusję potwierdziła swoje 
stanowisko w tej sprawie, przed podjęciem uchwały potrzebna będzie pisemna zgoda 
mieszkańców, ustalenie sposobu finansowania i zgodność z podjętą wcześniej uchwałą. 
Przewodniczący Rady – potwierdził, że do podjęcia omawianego projektu uchwały niezbędna 
będzie zgoda mieszkańców. Zgoda mieszkańców jest warunkiem podjęcia uchwały, a jeżeli 
takiej zgody nie będzie to uchwała traci moc, ustalenie finansowania oraz zgodność z 
poprzednia uchwałą.  
Radna Wiesława Kuśnierz poinformował, że projekt uchwal nie został przyjęty. W ciągu 
jednego miesiąca inwestor ma zebrać zgodę mieszkańców, a uchwałę można podjąć na 
przyszłej sesji. Jak mieszkańcy na terenie których mają stanąć wiatraki będą „za” , to i Rada 
Gminy będzie również „za”, podsumowała dyskusję radna Wiesława Kuśnierz.            
Przewodnicząca Komisji po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały 
nr VII/34/15 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński. 
 
Komisja Rewizyjna w następujący sposób zaopiniowała projekt uchwały – 1 głos „przeciw” i  
2 głosy „wstrzymujące się ”.    
 
- projekt uchwały Nr VII/35/15 w sprawie zmiany uchwały Nr XL/341/14 Rady Gminy 
Stargard Szczeciński z dnia 27 czerwca 2014 roku. 
Z uzasadnieniem  do projektu w/w uchwały radnych zapoznała Mirosława Antczak – 
kierownik Referatu Planowania Przestrzennego.  
Przewodnicząca Komisji po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały 
nr VII/35/15 w sprawie zmiany Uchwały Nr XL/341/14 Rady Gminy Stargard Szczeciński z 
dnia 27 czerwca 2014 roku. 
Komisja Rewizyjna jednogłośnie (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 
uchwały.   
 
- projekt uchwały nr VII/36/15 w sprawie uchylenia uchwał Rady Gminy Stargard 
Szczeciński. 
Z uzasadnieniem do projektu w/w uchwały radnych zapoznał  Zastępca Wójt Gminy.  
Radna Wiesława Kuśnierz zgłosiła wniosek o uchylenie innych uchwał planistycznych , 
mi.in. Krąpiel. Uchwały był podjęte ponad 8 lat temu, od czego czasu wszystko uległo 
zmianie. 
Przewodnicząca Komisji po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały 
nr VII/36/15 w sprawie uchylenia uchwał Rady Gminy Stargard Szczeciński. 
Komisja Rewizyjna jednogłośnie (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 
uchwały.   
 
- projekt uchwał nr VII/37/15 w sprawie przyjęcia zmiany Statutu Związku Gmin Dolnej 
Odry.  
Z uzasadnieniem do projektu w/w uchwały radnych zapoznał Zastępca Wójt Gminy.  
 
Przewodnicząca Komisji po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały 
nr VII/37/15 w sprawie przyjęcia zmiany Statutu Związku Gmin Dolnej Odry.  
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Komisja Rewizyjna jednogłośnie (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 
uchwały.   
 
- projekt uchwał nr VII/38/15 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy. 
Z uzasadnieniem do projektu w/w uchwały radnych zapoznał Zastępca Wójta.  
Przewodnicząca Komisji po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały 
nr VII/38/15 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
nieruchomości stanowiącej własność gminy.  
Komisja Rewizyjna jednogłośnie (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 
uchwały.   
 
- projekt uchwał nr VII/39/15 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy. 
Z uzasadnieniem do projektu w/w uchwały radnych zapoznał Zastępca Wójta.  
Przewodnicząca Komisji po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały 
nr VII/39/15 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
nieruchomości stanowiącej własność gminy.  
Komisja Rewizyjna jednogłośnie (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 
uchwały.   
 
- projekt uchwał nr VII/40/15 w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy 
Stargard Szczeciński w lokalnej grupie działania Stowarzyszenia „WIR” – Wiejska 
Inicjatywa Rozwoju . 
Z uzasadnieniem do projektu w/w uchwały radnych zapoznał Zastępca Wójta, informując 
radnych, że o członkostwo w Stowarzyszeniu ubiegają się 3 kolejne Gminy. 
Radna Wiesława Kuśnierz zapytała, czy Gmina jako założyciel musi wyrażać zgodę na 
kontynuację członkostwa, przynależność do Związku jest bezterminowa. Odpowiedzi udzielił 
Zastępca Wójta informując, że jest to okres nowego programowania, również wymaga tego 
Marszałek, jednak interpretacje radców prawnych są różne. 
Przewodnicząca Komisji po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały 
nr VII/40/15 w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Stargard Szczeciński 
w lokalnej grupie działania Stowarzyszenia „WIR” – Wiejska Inicjatywa Rozwoju . 
 
Komisja Rewizyjna jednogłośnie (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 
uchwały 
 
- projekt uchwał nr VII/41/15 w sprawie powołania Skarbnika Gminy 
Z uzasadnieniem do projektu w/w uchwały radnych zapoznał Zastępca Wójta Gminy, oraz 
poinformował radnych, że Pani Bernadeta Opalińska – kandydatka na skarbnika został 
zaproszona na sesję Rady Gminy.  
Przewodnicząca Komisji po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały 
nr VII/41/15 w sprawie powołania skarbnika gminy. 
Komisja Rewizyjna jednogłośnie (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 
uchwały.   
 
- projekt uchwał nr VII/42/15 w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego PN. „niebieski 
korytarz ekologiczny koryta rzeki Iny i jej dopływów – II” 
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Z uzasadnieniem do projektu w/w uchwały radnych zapoznał Zastępca Wójta Gminy, 
przedstawił pismo, które wpłynęło od Agrofirmy Witkowo , a dotyczące protestu w sprawie 
omawianego projektu uchwały. Radna Wiesława Kuśnierz, zapytała o niezgodność dat na 
uzgodnieniach z różnymi instytucjami, z czego to wynika. Zastępca poinformował, że 
Regionalny Dyrektor kilkakrotnie monitował w sprawie podjęcia takiego projektu uchwały, 
dlatego daty uzgodnień nie zgadzają się. 
Podjecie takiej uchwały będzie wiązało się czasami z ograniczeniami dla rolników, zależy nad 
tym dobrze się zastanowić, bo rolnikom przysporzy to problemów.  
Radna Wiesława Kuśnierz poinformowała, że projekt uchwały jest połowiczny i ma wiele 
niedomówień , m.in. rzeka Ina i jej dopływy (jakie)?. 
Komisja zwróciła się z prośbą  o przygotowanie informacji o skutkach podjęcia omawianej 
uchwały dla rolników. 
Komisja Rewizyjna jednogłośnie (3 glosami „za”)  przyjęła wniosek o przeniesienie projektu 
uchwały pod obrady następnej sesji.   
 
 
Ad. 4 Analiza wydatków na płace, nagrody, szkolenia i delegacje służbowe Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Kl ępinie za 2014 rok.  
 
Radna Wiesława Kuśnierz zapytała jaki jest stan zatrudnienia w Bibliotekach. Odpowiedzi 
udzielił Zastępca Wójt, że obecnie jest 9 osób. 
Radna Agnieszka Lenda zapytał o ryczałt samochody Dyrektora, na co jest przeznaczany i w 
jakiej jest wysokości kilometrów.  
Odpowiedzi udzielił Zastępca informując,  że jest w wysokości 300 km i służy na dojazdy do 
bibliotek na terenie Gminy. 
Radna Wiesława Kuśnierz zapoznając się z informacją, powiedziała,  że analiza nt. wydatków 
to za dużo powiedziane, brak jest dokumentów do analizy, należałoby przeprowadzić kontrolę 
wydatków, to analiza wówczas jest słuszna. 
Opinia Komisji; 
 Komisja Rewizyjna zapoznała się z informacją . 
 
Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Ad. 5 Analiza i ocena przeprowadzonych przetargów.  
Komisja Rewizyjna zapoznała się z informacją. 
Opinia Komisji; 
 Komisja Rewizyjna zapoznała się z informacją. 
 
Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Ad. 6  Rozpatrzenie skargi – zbadanie zasadności zarzutów i wypracowanie stanowiska 
 
W sprawie skargi głos zabrała radna Agnieszka Lenda, stwierdzając że skarga dotyczy 
sposobu przeprowadzenia rozmowy z Wójtem  
Radna Wiesława Kuśnierz zapytał o stanowisko Wójta w tej sprawie, brak jest wyjaśnienia 
Wójta, nie mnie jednak rozmowa nie powinna przebiegać w korytarzu, a w obradach obecnej 
Komisji Wójt nie uczestniczył, dlatego brak jest jego oceny sytuacji.  
Radna Agnieszka Lenda poinformowała radnych, że zna wyjaśnienie i stanowisko Wójta w 
tej sprawie, a nie mniej jednak samo zakończenie skargi napisanej przez sołtysa jest  
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niedopuszczalne. Są dwa stanowiska w tej sprawie, i każde z nich będzie prawdziwe , nikt z 
nasz nie był świadkiem tego zdarzenia, sytuacja ta nie powinna była mieć miejsca, czy osobie 
skarżącej chodzi o sam fakt prowadzenia rozmowy w korytarzu? 
Radna Wiesława Kuśnierz , raz jeszcze podkreśliła, że nie zna stanowiska Wójta w tej 
sprawie, ale Wójt nie powinien rozmawiać w korytarzu wśród osób postronnych. Radna 
Agnieszka Lenda, kontynuując rozmowę powiedziała, że nie wiadomo jakich osób 
postronnych, a Wójt przecież ma prawo rozmawiać w korytarzu, ta sprawa jest nie do 
rozstrzygnięcia. 
Radna Wiesława Kuśnierz poprosiła, aby Wójt złożył wyjaśnienie na piśmie, tak jak zrobiły 
to pracownice Referatu Finansowego, a Przewodnicząca Komisji poinformowała, że Komisja 
spotka się z Wójtem w dniu sesji o godz. 900 . 
 
 
Ad. 7 Sprawy Różne 
 
Brak spraw różnych 
 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda 
podziękowała za udział i zamknęła posiedzenie. 
 
                     
 
                 
 
                                                                       Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 
 
                                                                                          Agnieszka Lenda 
 
 
 
Protokół sporządziła; 
 
Jadwiga Michalska 
 
  
rotokół  


